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Vragen van het lid Hilkens (PvdA) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over de aanpak van georganiseerde wietteelt (ingezonden 18 april 2013). 

Mededeling van minister Opstelten (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 15 mei 
2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Aanpak wietcriminaliteit faalt» en de daarbij behorende 
tv-rapportage?1 

Vraag 2
Bevat het bericht of de rapportage feitelijke onjuistheden? Zo ja, waar 
bestaan die uit? 

Vraag 3
Kent u het in de reportage genoemde verslag van de Taskforce Aanpak 
Georganiseerde Hennepteelt van eind januari 2013? Zo ja, kunt u het voorzien 
van uw reactie aan de Kamer doen toekomen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Klopt de in het bericht aangehaalde conclusie dat het klassieke doorrecher-
cheren door de politie/justitie na het aantreffen van een kwekerij om op die 
manier de organisatie erachter aan te pakken in de praktijk niet of onvol-
doende blijkt te werken? Zo ja, hoe komt dat? Zo nee, welke concrete 
resultaten heeft de taskforce behaald? 

Vraag 5
Zijn er capaciteitsproblemen bij politie en justitie bij de aanpak van georgani-
seerde wietteelt? Zo ja, waar bestaan die problemen uit en hoe worden ze 
opgelost? Zo nee, waar is het in het bericht gestelde dan op gebaseerd? 

1 http://zembla.vara.nl/Nieuws-detail.2624.0.html?&tx_ttnews%5Btt_news%
5D=89047&tx_ttnews%5BbackPid%5D=1974&cHash=99fa2a335cac327046bdd092e5366a08
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Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Hilkens (PvdA) 
van uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over de aanpak van 
georganiseerde wietteelt (ingezonden 18 april 2013) niet binnen de gebruike-
lijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde 
informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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